
Відбулася чергова сесія
На останній сесії Славутицької міської ради, що відбу

лася 26 жовтня 2009 р., в центрі уваги депутатів — пи
тання подальшого розвитку житлово-комунальної сфе- 
ри міста.

У вступному слові міський голо
ва Володимир Удовиченко заува
жив, що не було жодного дня, щоб 
міська влада не займалась питан
нями житлово-комунальної сфери. 
Головна політика міського голови є 
''каналізація” , як система соціаль
них послуг. І той, хто так не вважає, 
веде свої міста до непередбаченої 
ситуації.

Депутати заслухали інформації 
заступника міського голови Юрія 
Остряніна, начальника управління 
економіки та соціального розвитку 
міста Віктора Шевченка, дирек
торів комунальних підприємств КП 
УЖКГ та КП ЖКЦ Віталія Кучинсько- 
го та Ірини Жаболенко. Про
аналізувавши весь шлях, починаю
чи з прийняття Концепції реформу
вання житлово-комунального гос
подарства міста (з квітня 2001 ро

ку), Славутич успішно здійснив пе
рехід від монополії в цій галузі до 
ринкової конкуренції з безперерв
ним наданням життєво важливих 
послуг населенню.

Як зазначалося у виступах, 
повністю виправдала себе створе
на служба єдиного замовника, з 
покладеними на неї функціями 
єдиного розрахункового центру.

На думку багатьох експертів, 
славутицька модель реформуван
ня ЖКГ є кращою на території Ук
раїни. Але зупинятись на досягну
тому не в планах славутчан.

До кінця року будуть визначені 
першочергові стратегічні напрямки 
подальшого реформування житло
во-комунального господарства 
Славутича на період 2010— 2014 
років, включаючи розробку про
грами модернізації систем тепло

п о с та ч а н н я  
міста та участі 
у проекті 
USAID "Ре
форма місько
го теплоза- 
безпечення в 
Україні” .

Р о з  р о б - 
ляється про
грама сприян
ня та створен
ня організацій 
співвласників 
б а га то кв а р 
тирних бу
динків та
інших органів 
самоорганізації населення щодо 
управління житловими будинками.

До 1 травня 2010 року мають бу
ти завершені теплові випробову
вання міської мережі теплопоста
чання відповідно до діючих норм і 
правил та розробка заходів щодо 
скорочення втрат у мережі і вве
дення в дію системи обліку відпу

щеного тепла міською котельнею.
В плані заходів передбачається 

також розробка порядку авансово
го розрахунку жителів за спожиту 
теплову енергію з використанням 
стимулюючих фінансових заходів.
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